

## 詩歌選集第 653 首

653 【快樂，快樂】

[Listen to Midi](#)

(一) 快樂，快樂，新郎快來到，時候必不再延遲。不久那婚娶之晨臨到，我們歡樂唱新詩。哦，美妙日！哦，榮耀之晨！當基督我愛來臨，我們器皿充滿，燈都發光，讓我們迎接新郎。快樂，快樂，新郭快來到，時候必不再延遲；不久那婚娶之晨臨到，我們歡樂唱新詩。

(二) 讓我們贖回每寸光陰，買更多貴重的油；當夜半呼聲响起時辰，全人已被主浸透。哦，美妙日！哦，榮耀之晨！當基督我愛來臨，我們器皿充滿，燈都發光，讓我們迎接新郎。快樂，快樂，新郭快來到，時候必不再延遲；不久那婚娶之晨臨到，我們歡樂唱新詩。

(三) 哦，何等歡樂！我們預備等候基督來迎娶；有福的賞賜，何等甜美！痛苦試煉不介意。哦，美妙日！哦，榮耀之晨！當基督我愛來臨，我們器皿充滿，燈都發光，讓我們迎接新郎。快樂，快樂，新郭快來到，時候必不再延遲；不久那婚娶之晨臨到，我們歡樂唱新詩。

(四) 哦，何等快樂，何等甘甜！當那婚娶的一天；與主一同作王一千年，飽享羔羊的婚筵。哦，美妙日！哦，榮耀之晨！當基督我愛來臨，我們器皿充滿，燈都發光，讓我們迎接新郎。快樂，快樂，新郭快來到，時候必不再延遲；不久那婚娶之晨臨到，我們歡樂唱新詩。

(1) Rejoice! Rejoice! our Bridegroom's coming, and the time will not be long before we hail that wedding morning and

lift up the glad new song. oh, wondrous day! Oh, glorious morning, when the Christ we love shall come: with vessels filled and lamps all burning let us welcome His return. rejoice! rejoice! our Bridegroom's coming and the time will not be long Before we hail that wedding morning and lift up the glad new song.

(2) Oh, let us now redeem each moment, more the precious oil to buy, and have our vessels filled with ointment ere we hear the midnight cry. Oh, wondrous day! Oh, glorious morning, when the Christ we love shall come: with vessels filled and lamps all burning let us welcome His return. rejoice! rejoice! our Bridegroom's coming and the time will not be long before we hail that wedding morning and lift up the glad new song.

(3) Oh, what a joy it is preparing for our wedding with the Lord, e'en in the tribulations sharing for the bliss of such reward! Oh, wondrous day! Oh, glorious morning, when the Christ we love shall come: with vessels filled and lamps all burning let us welcome His return. rejoice! rejoice! our Bridegroom's coming and the time will not be long before we hail that wedding morning and lift up the glad new song.

(4) Oh, with what rapture and rejoicing Shall the wedding day begin; and then a thousand years of dining at the marriage feast with Him! Oh, wondrous day! Oh, glorious morning, when the Christ we love shall come: with vessels filled and lamps all burning let us welcome His return. rejoice! rejoice! our Bridegroom's coming and the time will not be long before we hail that wedding morning and lift up the glad new song.